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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
VINTAROVCI 50 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-6/2016-14R 

Datum: 18. 11. 2016 

Z A P I S N I K 

 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 10. 11. 2016 ob 

17.00 uri v prostorih Volkmerjevega doma kulture, Janežovski Vrh 44. 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri, Robert Arnuš, Urša Zver, Silvester Horvat, Anton Sever, Elizabeta Fras. 

 

Upravičeno odstotni:  / 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš,  Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, Metka Kajzer – 

občinska uprava Simona Lacko – predsednica nadzornega odbora. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Milan Kuri, na prejšnji seji Občinskega sveta sem izpostavil vprašanje glede na nastalo 

razliko v proračunu v zvezi z sredstvi kredita. 5. 5. 2015 ste nam res poslali en del odgovora, 

na prejšnji seji ste pa dejali, da bomo na naslednji seji obravnavali Rebalans proračuna in 

bodo zadeve razložene, vendar danes ni Rebalansa. 

 

Župan, primanjkuje vam okrog 211.000 eurov in kje so ta sredstva bi bilo povedano, če bi 

danes obravnavali Rebalans proračuna Občine Destrnik za leto 2016. Odbor za plan in finance 

je zavrnil predlagani Rebalans z nekimi dvomi nepravilnosti. Prepričan sem, da bomo s člani 

Odbora za plan in finance prišli do dogovora, da bomo lahko na naslednji seji Občinskega 

sveta obravnavali Rebalans. Ta denar ostaja pri pripravi predloga proračuna, kot stanje 

sredstev na računu na dan 31.12.2016. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 

 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta z dne 31. 08. 

2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti   

 

Ad 3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje OS 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Polletna realizacija proračuna Občine Destrnik za leto 2016 

5. Predlog proračun Občine Destrnik za leto 2017 

6. Predlog proračun Občine Destrnik za leto 2018 

7. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. 

Ljudevita Pivka Ptuj 

8. Letno poročilo vrtca pri OŠ Destrnik – Trnovska vas za šol. leto 2015/2016 

9. Sklep o začetku priprav 2. sprememb in dopolnitev občinskega prostorskega načrta 

Občine Destrnik – 2. SD OPN 

10. Sklep o začetku priprav 3. sprememb in dopolnitev občinskega prostorskega načrta 

Občine Destrnik – 3. SD OPN 

11. Sklep o pridobitvi nepremičnine k. o. Janežovci 

12. Sklep o pridobitvi nepremičnine k. o. Vintarovci 

13. Sklep o sedežu občine 

14. Pobude in vprašanja 

15. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, predlagam da iz dnevnega reda izločimo 6. točko dnevnega reda Predlog 

proračuna Občine Destrnik za leto 2018. In je dovolj, če sprejmemo proračun za leto 2017, za 

leto 2018 pa ga bi sprejemali naslednje leto. 

 

Anton Sever, tudi jaz sem za to, da se črta 6. točka dnevnega reda. Leto 2018 je še zelo daleč 

in tudi na državni ravni se sprejema proračun za eno leto. 

 

Župan, Ministrstvo za finance je tudi izdelalo Proračunski priročnik za leti 2017 in 2018. 

Zakaj dve leti, najbolj zaradi projektov, ki se izvajajo dvoletno, kot primer letos imamo v 

proračunu investicijo Mihelič – Kramar, ki je bila potrjena s sklepom Občinskega sveta, da se 

bo izvajal projekt dve leti. Ministrstvo za finance predlaga, da se na občinah sprejemajo 

dvoletni proračuni. Vsak proračun je sestavljen iz proračunskih postavk in iz prihodkov. 

Proračun se ne more sprejeti fiksno, zato v okviru vsakega leta sprejemamo Rebalans 

proračuna. Če malo spremljate zadeve v javnosti, druge občine z Rebalansi predvsem 

zmanjšujejo sredstva zaradi ne pridobitve evropskih sredstev. Proračun za leto 2018 je vezan 

predvsem na Načrt razvojnih programov, razprava o proračunih pa bo predvsem tekla za leto 

2017.  In to ni bilo narejeno v smeri, da bi to želeli, ampak da bi lažje sodelovali na manjših 

razpisih za nepovratna sredstva. Podrobnejšo obrazložitev za proračun 2017 pa boste prejeli v 

javni razpravi. Za leto 2018 pa bomo naslednje leto v tem času sprejemali rebalans, če letos 

sprejmemo proračun. 
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Anton Sever, jaz še vedno mislim, da bi to točko dnevnega reda umaknili iz dnevnega reda, 

ker je še leto 2018 zelo daleč. 

 

Elizabeta Fras, tudi jaz ostajam pri svojem. Zato pa je sestavni del proračuna Načrt razvojnih 

programov v katerem so predvidene investicije za naslednja leta. In zato predlagam, da drugo 

leto sprejmemo proračun za leto 2018. 

 

Branko Horvat, glede na navodila Ministrstva za finance, da bi občine sprejele dvoletne 

proračune in ker so projekti več letni, predlagam da sprejmemo proračuna za leto 2018. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje, da se predloga dnevnega reda umakne 6. točka 

dnevnega reda »Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2018«. 

Sklep sprejet: 9 za, 2 proti 

 

Župan, ali bo možno delati projekte za več let bomo razpravljali na seja Občinskega sveta, pa 

potem ne recite, da Občinska uprava ne dela učinkovito.  

 

Župan poda predlog sklepa o spremenjenem dnevnem redu na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje dnevni red v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 1 proti, 1 vzdržan 

 

Ad. 4.   Polletna realizacija proračuna Občine Destrnik za leto 2016 

Župan, poročilo vsebuje realizacija prejemkov in izdatkov ter oceno realizacije do konca leta. 

Proračun Občine Destrnik za leto 2016 želimo realizirati v skladu s planom, za kar bomo 

vložili vse napore. V prvem polletju so bili prihodki realizirani v višini 961.348 eurov 

oziroma 37,9% glede na plan. Davčni prihodki so bili realizirani 50 %, nedavčni prihodki 

30%, kapitalski prihodki smo prejeli manjša sredstva za prodajo manjše parcele in kupnine za 

hišo v Jiršovcih in transferni prihodki 20,8%. Odhodki so bili realizirani v višini 919.558 

eurov oziroma 28,4% glede na veljavni proračun. V prvem polletju se občina ni dodatno 

zadolževala. Odplačilo kreditov pa je bila realizacija 50,2%. 

 

Simona Lacko, na podlagi 40. člena Statuta Občine Destrnik, 10. člena Poslovnika 

Nadzornega odbora in Programa dela Nadzornega odbora Občine Destrnik je bil izvedeni 

nadzor na Polletno realizacijo proračuna Občine Destrnik za leto 2016. Nadzor je potekal 21. 

9. 2016 v polni zasedbi, z strani občinske uprave sta bili prisotni dve pooblaščeni osebi. 

Splošna ugotovitev pri nadzoru polletne realizacije proračuna Občine Destrnik za leto 2016 je, 

da so urejeni, pripravljeni po proračunskih porabnikih, področjih proračunske porabe, glavnih 

programih in podprogramih ter na nivoju realizacije proračunske postavke, v skladu z 

računovodskimi standardi in priporočili. Pri natančnem pregledu polletne realizacije smo člani 

Nadzorni odbor ugotovili, da je so bili prihodki realizirani 37,9 % glede na plan. Torej so bili 

realizirani v višini 961.348,00 eurov. Pri nadaljnjem pregledu smo ugotovili v posebnem delu, 

kjer smo pregledali indekse realizacije po proračunskih porabnikih, da so realizacije bile v 

polletju 2016 zelo različne. Ugotovili smo, da je pri nekaterih proračunski porabnikih polletna 

realizacija bila precej visoka, pri nekaterih pa nižja. S strani pooblaščenih oseb Občine 

Destrnik smo dobili dodatna pojasnila za nastala odstopanja, višje oz. nižji indeks realizacije. 
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Razlogi so bili objektivi. Člani Nadzornega odbora smo ugotovili, da občina namenja 

ogromna finančna sredstva iz proračuna za plačevanja različnim agencijam, članarinam 

določenim ustanovam, kot so Združenje občin Slovenije (na letni ravni 900 eurov),  ZRS 

Bistra Ptuj (na letni ravni 2.702 eurov), Lokalna Akcijska skupina Sp, Podravja (LAS- na letni 

ravni 2.750 eurov) in še Skupna občinska uprava. Člani Nadzornega odbora dajemo Županu 

pobudo, da naj strokovne službe proučijo smotrnost članstva v vseh omenjenih organizacijah, 

predvsem ZRS Bistra Ptuj. Predlagamo, da se izdela analiza dela za Občino Destrnik za leto 

2014 in 2015, ter naj nam Bistra Ptuj poda Plan dela konkretno za Občino Destrnik za leta 

2016, 2017 in 2018. Natančnejša razprava je tekla pri proračunskem porabniku Režijski obrat, 

kjer je člane Nadzornega odbora zanimala visoka polletna realizacija pri plačah v Režijskem 

obratu. S strani Občinske uprave smo dobili pojasnila, da je trenutno zaposlenih 8 oseb, 

skupaj z vodjem Režijskega obrata. Od 15. 2. 2016 sta na mestu vodje bili zaposleni dve 

osebi. Ena oseba se je nato v začetku meseca julija upokojila. Toliko zaposlenih je z 

razlogom, ker Občina nima trenutno možnosti za zaposlitev preko Javnih del. Naslednje 

področje, kjer člani Nadzornega odbora dajemo pobudo Županu, da se naj izdela analiza 

obiska naših občanov Bibliobusa v naši občini in smotrnosti sofinanciranja omenjenega 

javnega zavoda. Po opravljenem pregledu in na osnovi dodatnih pojasnil  pri posameznih 

proračunskih postavkah  je Nadzorni odbor soglasno sprejel naslednje mnenje: Poročilo 

polletne realizacije proračuna za leto 2016 je sestavljeno in pripravljeno v skladu z veljavno 

zakonodajo. Pri nadzoru niso bile ugotovljene nepravilnosti. Nadzorni odbor Občine Destrnik 

podaja pozitivno mnenje na predlog Poročila polletne realizacije proračuna Občine Destrnik 

za leto 2016 in predlaga Občinskemu svetu, da ga potrdi v predlagani vsebini. 

 

Župan, glede pobude za članarine in plačevanje ZRS Bistra Ptuj. Nekatere članarine je 

potrebno plačevati, glede Bistre Ptuj, sem že izpostavil vprašanje na Kolegiju županov in so 

mi zagotovili, da bo o tem stekla razprava, vendar do danes še ne. Knjižnica Ivana Potrča Ptuj 

uvaja nov način financiranja, po novem bi naj občine plačevale okrog 11 eurov po občanu na 

leto, Mestna občina Ptuj pa okrog 23 eurov. Do sedaj je najnižji prispevek po občanu 

prispevala Občina Sv. Andraž v Slovenskih Goricah in sicer 5,6 eurov, največ pa Občina 

Dornava 11 eurov. Po novem pa bi naj vse občine plačevala enak delež na občana. Vaše 

sugestije bomo sprejeli in ne Kolegiju Županov, bom ponovno izpostavil te zadeve, ko bom 

imel kakšne povratne informacije, vas bom o tem obvestil. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, kot veste sem lansko leto pri sprejemu proračuna spotaknil pri določenih sredstvih 

za plače. In kaj ste naredili, potem ste ta sredstva izbrisali iz konta in jih prenesli na drugi 

konto. V proračunu imate postavko nadurno delo in takrat sem vas vprašal od kod vam 

nadurno delo in je Direktorica občinske uprave pojasnila, da so nadure zaradi sej odborov, ki 

so v popoldanskem času. Da to ne more biti res, saj je poraba na postavki nadurno delo ob 

poletju bila 44,5 % oziroma v višini 3.338 eurov, poraba sredstev za seje Odbor v prvem 

poletju pa je bila 16,3% oziroma v višini 1.388 eurov in tu gre za razliko 2.000 eurov. 

Zmanjšala se je dejavnost odborov, vendar se to ne odraža v nadurah. Na sejah odborov sta 

prisotna eden ali pa dva delavca, zakaj prihaja do teh razhajanj. Stroške sej odborov ste 

zmanjšali za 40%, kar je posledica, da tu člani odborov nismo obveščeni o poteku dela v 

občini. V kolikor bodo zadeve šle tako naprej, ne vem kam nas bo to pripeljalo. 

 

Župan, nismo prejeli nobene posebne zahteve, da bi kdo prišel do Občinske uprave in bi o 

bilo čem zahteval dodatna pojasnila. 

 

Darinka Ratajc, če boste zahtevali, vam lahko pripravimo seznam koliko nadure je kateri 

zaposleni opravil. Vsak delavcev koliko ur je od delal jih je tudi dobil plačanih. Metka ima že 
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ta teden skoraj 15 ur, v soboto je bila prisotna na biserni poroki, v nedeljo na srečanju 

starejših in danes je tukaj na seji Občinskega sveta. 

 

Žiga Volgemut, glede na to, da imamo pred sabo porabo za prvega pol leta, se mi zdi zelo 

velika poraba na reprezentanci in na restavracijah in menzah. Če gledamo sprejeti proračun in 

sedaj veljavni proračun prihaja do enih razhajanj v posameznih zneskih. Pobuda predsednice 

Nadzornega odbora za analize se mi zdijo smotrne. Bom glasoval za polletno realizacijo. 

 

Župan, če ste pregledali obrazložitev, so v le tej navedene obrazložitve zakaj prihaja do tega 

razhajanja. 

 

Sonja Mahorič, znotraj razlaga polletne realizacije proračuna ste lahko zasledili, da so bile 

opravljene določene prerazporeditve znotraj proračunskih postavk, ki pa jih lahko opravi 

Župan na podlagi Odloka o proračunu. 

 

Elizabeta Fras, to je polletna realizacija in določene postavke se spreminjajo med letom. Kot 

poročilo takšno se strinjam z njim, glede nadur pa se strinjam z g. Zorecom, da ni sej Odborov 

in da zato nimamo nekaterih informacij.  

 

Ivan Zorec, direktorica sodelovanje na poroki ni isto kot seja odbora. 

 

Župan, je pa delo Občinske uprave. 

 

Ivan Zorec, pojasnilo je bilo, da delajo na odborih. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet  Občine Destrnik sprejme predlog Poročila o polletni realizaciji proračuna 

Občine Destrnik za leto 2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 5. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2017 

Župan, Proračun občine je najpomembnejši akt za posamezno proračunsko leto s 

predvidenimi vsemi prihodki in z drugimi prejemki ter s predvidenimi odhodki in z drugimi 

izdatki, ki ga predlaga župan, OS ga sprejme z odlokom in je podlaga za financiranje nalog, ki 

izhajajo iz Ustave, zakonov in drugih predpisov. Je dokument, ki navaja prioritete, cilje in 

namen posameznih politik, je ovrednoteni plan dela občine za prihodnje leto, je eno od 

ključno orodje vsake občine oz. njenega občinskega sveta in odločanje o proračunu je in 

vedno bo eden od najpomembnejših procesov v občinski upravi in občinskem svetu. 

Proračunski uporabniki se delijo na neposredne, posredne uporabnike ter prejemnike 

proračunskih sredstev. 

Proračunski ciklus urejajo številni pravni predpisi, način sprejemanja občinskega proračuna 

določa Poslovnik občinskega sveta in ga sestavljajo štirih osnovne faze, ki si v okviru enega 

leta sledijo: 

Priprava predloga proračuna 

Sprejem proračuna na občinskem svetu po predpisanem postopku 

Izvrševanje proračuna v teku proračunskega leta 

Poročanje o izvrševanju proračuna in nadzor v teku izvrševanja proračuna in po preteku 

proračunskega leta. 
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Proračun občine mora biti sprejet pred začetkom proračunskega leta na katerega se nanaša, 

zato, da omogoča tekoče financiranje vseh nalog, ki jih občinam nalagajo veljavni predpisi. 

Priprava in sprejem dvoletnega proračun je priporočljivo tudi za občine, ni pa obvezna.  

Oblika in vsebina proračuna je predpisana in poenotena za vse slovenske občine, s čimer je 

zagotovljena primerljivost med občinskim proračunom in tudi z državnim proračunom. 

Proračun sestavljajo: splošni del, posebni del in načrt razvojnih programov. 

Splošni del proračuna sestavljajo skupna bilanca prihodkov in odhodkov, račun finančnih 

terjatev in naložb ter račun financiranja. Splošni del proračuna mora biti sestavljen po 

ekonomski klasifikaciji, iz njega pa je razvidno KAJ SE PLAČUJE IZ JAVNIH SREDSTEV. 

Posebni del proračuna pa mora biti obvezno sestavljen iz finančnih načrtov neposrednih 

proračunskih uporabnikov, ki morajo biti izdelani po predpisani programski klasifikaciji, ki 

nam pove ZA KAJ (za katere programe) se porabljajo sredstva in KDO JIH PORABLJA 

(kateri proračunski uporabniki). 

Načrt razvojnih programov predstavlja razvojne projekte, investicije in državne pomoči v 

štiriletnem obdobju do zaključka projekta z viri financiranja. Povezan je s posebnim delom 

proračuna in načrtom nabav in gradenj. 

V letu 2017 in 2018 bomo izvajali obračun plač v skladu z veljavno plačno zakonodajo z 

Zakonom o sistemu plač v javnem sektorju, Kolektivno pogodbo za javni sektor in 

sklenjenimi aneksi h kolektivni pogodbi. 

Predlog Proračun občine Destrnik za leto 2017 in 2018 temelji na ekonomskih izhodiščih in 

predpostavkah za leto 2016. Globalni makroekonomski okviri za leto 2017 in 2018 so tisti, ki 

zahtevajo varčevanje na vseh področjih in nas v občinah postavljajo v položaj velikih 

negotovosti, saj se občinam nalaga vedno več novih obveznosti, za katere pa se ne 

zagotavljajo sredstva za izvedbo. Za delo v občinah ni predvidenih sredstev v Razvojnih 

programih 2014 – 2020 tako, da ni možno načrtovati večjih investicij in zagotavljati 

pričakovanega tempo razvoja občine ob sofinanciranju države in EU. Predvidena je realna rast 

bruto domačega proizvoda, kar pa se nikakor ne odraža v višini povprečnine v občinah.  

V občini želimo z načrtovanim proračunom ohraniti trenutni tempo razvoja ustvarjanja enakih 

pogojev za življenje in bivanje občanov, pri tem pa upoštevati varčevanje in načrtovana 

sredstva izkoristiti čim bolj učinkovito v našo skupno korist. Za izračun prihodkov občine je 

najpomembnejša povprečnina, ki je trenutno na vrednosti 530 eurov, čeprav vsi vemo, da bi ta 

vrednost morala biti cca 680 eurov. Povprečnina je že določena tudi za leto 2018 v višini 536 

eurov. Sicer pa pogajanja z vlado in predstavniki občin še tečejo. 

V predlogu proračuna Občine Destrnik so načrtovani prejemki v višini 3.011.543 eurov  

- Prihodki v višini 2.714.352 eurov, 

- Zadolževaje v višini 75.243 eurov in 

- Ocenjen ostanek sredstev na računu na dan 31.12.2016 (ocenjen 

ostanek namenskih prihodkov iz leta 2016, ki se prenese v leto 2017) 

v višini 221.948 eurov. 

In načrtovani izdatki v višini 3.011.543 eurov in sicer: 

- Odhodki v višini 2.901.009 eurov, 

- Dana posojila v višini 0 eurov, 

- Odplačilo domačega dolga v višini 110.534 eurov. 

Razlika med načrtovanimi prejemki in izdatki je nič, kar pomeni, da je predlog proračuna 

Občine Destrnik za leto 2017 uravnotežen. 

V predlogu proračuna občine Destrnik za leto 2017 so načrtovani prejemki v višini 2.714.352 

eura in sicer: 

Davčni dohodki  1.749.073 eurov 

Nedavčni dohodki  236.050 eurov 

Drugi nedavčni prihodki  187.400 eurov   (komunalni prispevek 100.000, kanalščina 40.400 

in drugi prihodki v višini 47.000 eurov) 
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Kapitalski prihodki   440.167 eurov  (dohodki od prodaje kmetijskih zemljišč) 

Transferni prihodki     289.062 eurov. 

Načrtovani so izdatki v višini 2.901.009 eurov in sicer: 

Tekoči odhodki  1.015.231 eurov 

Tekoči transferi  840.547 eurov 

Investicijski odhodki  1.045.231 eurov 

Občina se bo v letu 2017  zadolžila v višini 75.243 eurov in sicer na podlagi poziva 

Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo na podlagi 21. člena ZFO za investicijo 

Mihelič – Kramar. 

Načrt razvojnih programov za leto 2017 je naslednji: 
-  Nabava računalniške opreme in opreme za potrebe občinske uprave in režijskega 

obrata v višini 44.000 eurov, 

- Nakup gasilskih vozil in opreme v višini 20.000 eurov 

- Energetska sanacija javnih objektov v lasti občine v višini 44.628 eurov 

- Ureditev infrastrukture v naselju Drstelja v višini 13.000 eurov 

- Investicije in investicijsko vzdrževanje cest in pločnikov v višini 50.000 eurov 

- Upravljanje in tekoče vzdrževanje avtobusnih postajališč v višini 10.000 eurov 

- Investicije in investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave v višini 50.000 eurov 

- Ureditev infrastrukture Mihelič – Kramar v višini 247.956 eurov 

- Sofinanciranje malih čistilnih naprav in kanalizacijskih priključkov v višini 40.000 

eurov 

- Kanalizacija Dolič v višini 10.000 eurov 

- Izdelava OPN v višini 10.000 eurov 

- Ureditev parka odličnosti v višini 155.000 eurov 

- Izgradnja vodovoda Janežovski Vrh v višini 20.000 eurov 

- Ureditev vežice z parkiriščem in cesto v višini 100.000 eurov 

- Nakup zemljišč v višini 120.000 eurov 

- Večnamenski športno vadbeni center v višini 46.500 eurov 

- Sofinanciranje izgradnje OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj v višini 14.147 eurov 

- Sanacija plazov v višini 5.000 eurov 

- Investicija in investicijsko vzdrževanje objekta Režijskega obrata v višini 45.000 

eurov. 

KADROVSKI NAČRT 

V kadrovskem načrtu se predvideva, da bi jih bilo skupaj zaposlenih 13 oseb in sicer od tega 

bi jih bilo v občinski upravi 5 in na Režijskem obratu 8 oseb. 

V letu 2017 je predvidena zaposlitev dveh javnih delavcev preko javnih del, in omogočena bo 

obvezna praksa in študentsko delo 5 dijakom oziroma študentom. 

NAČRT RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJE OBČINE DESTRNIK ZA LETO 2017 

Občina namerava prodati zemljišča v skupni vrednosti 440.166,50 eurov.   

Predlagam, da OS sprejme sklep , da se o predlogu  Proračun občine Destrnik za leto 2017 

opravi javno razpravo. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, pohvaliti je potrebno Občinsko upravo, da je bila sposobna proračuna za dve leti. 

Osredotočil se bom na proračun 2017 in v takšni sestavi, kot ga imamo na mizi ni kvalitetno 

sestavljen. Poglejmo konkretne stvari, v proračunu manjkajo predlogi vaških odborov, 

določena sredstva se izgubijo v proračunu. Potrebno je še nekaj dni, da se bo proračun 

dodelal. Ta predlog se mi ne zdi primeren za javno razpravo. 
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Ivan Zorec, zelo se strinjam z mojim predhodnikom, gre za večletne projekte in gre za javno 

zasebno partnerstvo. 

 

Župan, danes je splošna razprava, v javni razpravi pa bomo dodelali proračun, da bo imel 

takšno obliko, da bo lahko sprejet na seji Občinskega sveta. Danes ne govorimo o posameznih 

postavkah. Delo vaških odborov je skrito predvsem v vzdrževalnih delih. 

 

Ivan Zorec, javno zasebnega partnerstva ne bom potrdil, ker to so dolgoročni projekti, ki bodo 

trajali pet let. 

 

Milan Kuri, tudi jaz se strinjam z g. Potrčem, da je potrebno proračun dodelati preden ga 

damo v javno razpravo. Lansko leto nismo imeli te možnosti. Zanima pa me tisti sklep v 

proračunu o nepredvidenih pravnih poslih, ki je določen v višini 20%, ali nismo to nekoč 

imeli določeno v višini 10.000 eurov. Za proračun se je potrebno posvetovati z odbori in 

vaškimi odbori. 

 

Župan, lansko leto je bila opravljena javna razprava na sejah odborov. 

 

Anton Sever, tudi jaz se strinjam z mojimi predhodniki, potrebno je malo več sodelovanja z 

vaškimi odbori in sem proti javno zasebnem partnerstvu, ker potem se pet ali več let ne bo 

delalo nič v občini. 

 

Župan, občinska uprava sestavi proračun, Župan pa ga predlaga. Občinska uprava ne more 

hoditi od odbora do odbora in pobirati njihove želje. V načrtu razvojnih projektov lahko 

zapišemo ogromne želje, ki pa ne bodo realizirane, če ne bo prihodkov. 

 

Žiga Volgemut, strinjam se z mojimi predhodniki in prav tako nisem za javno zasebno 

partnerstvo. Dejali ste, da ni planirana razprava po posameznih proračunskih postavkah, na 

drugi seji lansko leto, ko smo sprejemali proračun za letošnje leto, nam niste dali možnosti, da 

bi lahko o proračunu razpravljali, saj vsi člani Občinskega sveta ne sodelujemo v vseh 

odborih. Sklep o nepredvidenih pravnih poslih, pa naj bo točka posebej na dnevnem redu. 

Tudi meni se ni zdi proračun primeren za javno razpravo. 

 

Urša Zver, ne strinjam se z Načrtom razvojnih programov, saj imamo za mrliško vežo projekt 

vreden 1.034.000 eurov, razdeljen v petih letih, za leto 2017 pa imamo planirana sredstva v 

višini 100.000 eurov. Če potrdimo proračun, vam omogočimo da lahko začnete delati 

investicijo in jaz osebno nisem za javno zasebno partnerstvo in dodatno zadolžitev. 

 

Silvester Horvat, v določenih zadevah se strinjam z mojimi predhodniki. V proračunu bi 

morali več sredstev nameniti za kanalizacijo, saj bo hitro leto 2021, ko bomo morali imeti te 

zadeve urejene. 

 

Elizabeta Fras, vse vemo, da je proračun tisti, ki je omejen, potrebno pa je iz tega proračuna 

potegniti čim več in da naredimo čim več. Preko javno zasebnega partnerstva delamo 

ogrevanje v naših prostorih. Na vrat in nos se ne bomo odločali o teh zadevah, že sedaj imamo 

1,5 mio kredita, ki ga moramo odplačati. Nekaj je potrebno narediti na pokopališču, je pa res 

da ne moremo vsega denarja preusmeriti na pokopališče. Da se še marsikaj popraviti. Vemo, 

da vsaka dokumentacija za projekte stane. Občinska uprava se trudi, da pripravlja takšne ali 

drugačne projekte za pridobitev nepovratnih sredstev. Jaz osebno menim, da je kanalizacija 

pomembnejša. Glede avtobusnih postajališč se bomo morali odločati ali so pomembne ali ne. 

Ta predlog proračuna je potrebno za javno razpravo dodelati. 
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Župan, v petem odstavku 89. člena Poslovnika Občinskega sveta je zapisano »če občinski svet 

meni, da predlog ni ustrezna podlaga za javno razpravo, sprejme stališča in predloge ter naloži 

županu, da v roku sedmih dni predloži občinskemu svetu popravljen predlog proračuna z 

obrazložitvijo, kako so stališča in predlogi občinskega sveta v njem upoštevani«. 

 

Elizabeta Fras, jaz ne bi delala tako dolgoročnih programov, in na pokopališču bi naredila le 

nujna dela, vse ostalo pa bi preusmerila v kanalizacijo. Režijski obrat, ali je res, da 

potrebujemo 45.000 eurov in to je preveč sredstev in bi naj tukaj ostalo le del sredstev 

preostanek pa bi preusmerili za kakšno cesto. Glede javne razsvetljave, začeti bomo morali 

razmišljati, kako bomo na tem področju privarčevali. 

 

Ivan Zorec, tudi jaz se strinjam, da je vežice preveliki zalogaj. Ne upamo si razmišljati, kaj bo 

delal novi Občinski svet in to so ogromna sredstva. Dolgoročni projekti se naj brišejo iz 

predloga proračuna. 

 

Župan, ta trenutek imamo na pokopališči prosti dve grobni polji. Povpraševanje je za žarna 

grobišča. Z tem projektom je predvidena rešitev tega, nihče pa ni rekel tega, da se bo to delalo 

že jutri. Do leta 2023 je potrebno rešiti problematiko kanalizacije, na Odboru za infrastrukturo 

je že bil predstavljen osnutek Operativnega programa odvajanja odpadnih voda. V proračunu 

imamo planirana sredstva za ceste in sicer cesta v Jiršovcih proti Lešniku, 50 m asfalta v 

Vintarovcih, ali bomo to reševali po javno zasebnem partnerstvu ni rečeno, to je samo 

predlog. In o sklepanju javno zasebnega partnerstva mora odločiti Občinski svet, Občinska 

uprava samo zadevo pripravi in ga brez vas ne moremo začeti izvajati. Glede slabo 

pripravljenega proračuna, to pomeni, da Župan dela slabo in da Občinska uprava, kateri 

nalagate delo, dela slabo. Pravite, da moramo skrajšati razvojne programe, lahko črtamo vse 

večletne investicije. Morate konkretno povedati, kaj se črta v proračunu in kaj se doda. 

Pravite, da ne sodelujemo z vaškimi odbori, ali niste svetniki tisti, ki bi morali sodelovati z 

vaškimi odbori in našimi občani. Ne bi izpostavljal, da posamezni člani Občinskega sveta 

niste vedeli za posamezne odseke cest v občini. V načrtu razvojnih programov so zajete vse 

vasi, ki ste jih predlagali. Prosta grobna polja na pokopališču pa moramo imeti. Po mojem je 

predlog proračuna primeren za javno razpravo in po javni razpravi bo proračun dobil svojo 

dokončno obliko. Kanalizacije delamo tiste, ki so smiselne. Vse asfaltov pa ne moremo 

narediti v letu 2017, predlagali ste 4 km cest, v dveh letih smo naredili 2 km, če želimo to 

realizirati morate tudi zagotoviti prihodke. Ne vidim v čem je slabo pripravljen, čez sedem dni 

vam lahko dam isti proračun. 

 

Elizabeta Fras, v Načrtu razvojnih programov, ni pomembno samo pokopališče, pomembno 

je, da naredimo kakšno kanalizacijo. 

 

Branko Horvat, rešitve, ki so bile podane s strani Ministrstva za okolje in prostor, kako bomo 

reševali problematiko kanalizacije smo že imeli predstavljene na Odboru za infrastrukturo. 

Glede naše občine so pripravljene prioritete, kje bi se naj gradila kanalizacija in kje ne. Sedaj 

se ta zadeva zaključuje, ko bo zadeva zaključena bo zadeva predstavljena. Predstavljena bi naj 

bila spomladi, in takrat bo jasno kje se bo delala kanalizacija in kje bodo male čistilne 

naprave. V proračunu lahko sprejemamo eno, vendar se bomo morali držati prioritet, ki nam 

jih nalagajo. 

Silvester Horvat, tudi jaz sem bil na tem sestanku in res je bila zadeva tako predstavljena, 

ampak v tem dokumentu nikjer ni napisano od kod se bo zadeva financirala. In zato bi jaz 

želel, da bi imeli več sredstev za kanalizacijo. 
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Branko Horvat, država bo morala o tem razmisliti, saj tega problema nimamo samo v naši 

občini. Res pa je, da to ni samo problem občin, ampak tudi države kot celote. In nas ne bodo 

morali v nekaj prisiliti, če oni ne bodo zagotovili dodatnih sredstev. 

 

Bojan Potrč, konkretno je preveč postavk v katerih je potrebno priti do sprememb. Zunanje 

storitve so previsoke, ni razlage, kaj so drugi odhodki in tega jaz ne morem podpreti. 

Kanalizacija je potrebna in zato moramo nameniti več sredstev. Potrebno je malo bolj 

prerazporediti  sredstva za potrebe ljudi, to pa je kanalizacija in ceste. 

 

Župan, še enkrat vam povem, da je to danes samo predlog, lahko vam povem da imamo 

projektantsko oceno za kanalizacijo Drstelja z čistilno napravo v višini 5,5 mio eurov in ne 

vem kako bomo to investicijo v takšni vrednosti naredili. 

 

Majda Kunčnik, res je, da je velika postavka za vežico.  Za kanalizacijo se zavzemate tisti, ki 

je nimate, v programu imamo, da naredimo kanalizacije. Na pokopališču imamo teren zelo 

problematični. Iskanje prostega groba na našem pokopališču je misija nemogoče. Če imaš 

smrtni slučaj in nimaš prostega grobnega polja. Kaj jih bomo pokapali za ciprese in jih potem 

prekopali. Da bi pa to sedaj črtali, je nesmiselno, če pa nimate občutka za te ljudi, je pa potem 

to zelo žalostno. 

 

Urša Zver, ne gre za občutek, gre za to koliko ima občina sredstev. 

 

Župan, znesek je napisan v okviru projektantske ocene, da pa bi se zadeva delala, pa je še zelo 

daleč. 

 

Urša Zver, ne vem zakaj smo jim dali za projekte 10.000 eurov, če nam oni potem naredijo 

tako veliko oceno vrednosti investicije. 

 

Župan, za izvedbo investicije se naredijo javni razpisi, na katerega se prijavijo ponudniki z 

svojimi cenami, ki pa je lahko nižji od projektantske ocene. 

 

Žiga Volgemut, pravite, da bo končni znesek nižji, zakaj niste sedaj dali nižjega zneska in bi 

potem sredstva dodajali z rebalansom. 

 

Župan, en projekt se lahko naredi v enem letu, ali pa se naredi v večih letih. 

 

Elizabeta Fras, mislim da smo že eno uro pri tej točki dnevnega reda. Predlagam, da ostane 

vežica notri, vendar so to prevelika sredstva. Sem za to, da pridobimo dodatna grobna polja in 

naj bo to zelo nizek znesek. Po novem bomo plačevali čiščenje vode, dajmo ljudem denar in 

naj si uredijo kanalizacijo. Vsak, ki ima svojo lastno čistilno napravo, mora vsake tri leta 

narediti pregled le te in naročiti odvoz blata.  

 

Župan, povejte zneske, kam koliko. 

 

Elizabeta Fras, naj Direktorica občinske uprave pove, koliko rabimo za grobna polja. 

 

Ivan Zorec, imam slabo izkušnjo iz lanskega leta, ko ste me zaveli in sem dva dni pred sejo 

videl določene zadeve in sem bil prepozen, da bi lahko vložil amandmaje. 

Elizabeta Fras, na investiciji režijskega obrata naj ostane 20.000 eurov, 25.000 eurov pa 

dajmo na eno cesto, na investiciji vežice pustimo 20.000 eurov, 80.000 eurov pa naj gre na 

kanalizacijo. Potrebno je narediti program za prihranitev stroškov na javni razsvetljavi, naj 
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Občinska uprava pripravi izhodišča, kako bi prihranili stroške na javni razpravi in bi na 

naslednji seji naredili razpravo.  

 

Bojan Potrč, naj se definirajo, kaj so to operativni odhodki. 

 

Urša Zver, jaz sem zadovoljna, če gre mrliška veža ven. 

 

Anton Sever, mislim, da projekte predrago plačujemo in so površno narejeni. V Janežovskem 

Vrhu bodo projekti sedaj dražji, gre sicer za meteorno vodo in tega projektant ni zajel v 

projektu. Glede novih prostorov za Režijski obrat, imamo strojne lope, ki bi jih naj sedaj 

podrli, če se pa pelješ mimo, pa vidiš, da stroji stoji zunaj, tako da ne vem, kaj je postavljeno 

v lopah. Ko so bile volitve, je bilo na Drstelji obljubljeno, da se bo uredila komplet javna 

razsvetljava in kanalizacija, vedno ko pridemo na sejo, pa se nam pove, da so za projekte na 

Drstelji potrebna dodatna sredstva. 

 

Žiga Volgemut, na štipendijah bi morali dodati nekaj dodatnih sredstev, dajmo dodatnih 1.000 

eurov. 

 

Župan, letos smo objavili javni razpis za štipendije, pa se ni nihče prijavil.  

 

Silvester Horvat, predlagam da se dodatek za povečan obseg dela zmanjša za 10.000 eurov. 

 

Milan Kuri, me veseli, da se pozicijski svetniki začeli brati proračun. 

 

Na podlagi drugega odstavka 39. člena Poslovnika občinskega sveta se seja prekinja za 

10 minut in se bo nadaljevala ob 19.45 uri. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet  Občine Destrnik sprejme sklep, da se s spremembami na predlog proračuna 

Občine Destrnik za leto 2017 podanimi na 14. redni seji dne 10. 11. 2016 opravi javna 

razprava. 

Sklep sprejet: 7 za, 3 proti in 1 vzdržan 

 

Ad. 6. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. 

Ljudevita Pivka Ptuj 

Majda Kunčnik, na seji Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva smo obravnavali ta 

osnutek odloka in so se nam porajala vprašanja v treh točkah. Prvo vprašanje se nam je 

pojavilo v 24. členu Odloka, ko je govora o virih financiranja. In sicer je to vprašanje za nas 

zelo pomembno, saj sta prisotni na seji s strani šole in Mestne občine Ptuj nam nista znali 

razložiti razlike v stroških, če smo občina ustanoviteljica ali občina pogodbenica. V 28. členu 

je zapisano, da občina nosi fiksne stroške tudi v primeru, da nima vpisanega nobenega otroka, 

ki pa ta trenutek ne vemo koliko bodo, na drugi strani pa fiksne stroške določi svet zavoda. Na 

odboru smo si zastavljali tudi vprašanje, če postanemo občina pogodbenica, če ne rabimo 

plačati 70.000 eurov za investicijo. Glede na to, da svet zavoda določa fiksne stroške in v 14. 

členu je zapisana sestava sveta in sicer občine ne bomo imele v svetu nobenega odločanja, saj 

bomo preglasovane. Svet je sestavljen iz 11 članov, od teh enajstih pa so le trije člani 

ustanoviteljic. Na Odboru smo bili mnenja, da preden se osnutek odloka sprejme, naj nam 

posredujejo odgovore na te tri vprašanja, ker nam predstavnica Mestna občine Ptuj in 

ravnateljica šole nista znali podati odgovorov. 
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Župan, v bistvu je, da je to neka nova oblika ustanovitve. Mi bomo podali te tri pobude na 

pristojne in danes ne bomo sprejeli nobenega sklepa. Ko bo vseh šestnajst občin podalo svoja 

mnenja in šele po tem bomo sprejemali odlok. To je zgolj seznanitev z pripravljenim 

odlokom. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, bistvo je, da si želimo, da bi občina imela čim nižje stroške. Je pa res, da so v 

tej šoli tudi naši otroci, za katere moramo plačati stroške. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan zaključil to točko dnevnega reda. 

 

Ad. 7. Letno poročilo vrtca pri OŠ Destrnik – Trnovska vas za šolsko leto 2015/2016 

Majda Kunčnik, naš vrtec dela v skladu z Kurikulumom in v tem dokumentu so predpisani 

programi, ki so bili v vrtcu tudi izvedeni. In Odbor predlaga, da se to poročilo potrdi na 

Občinskem svetu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, pohvaliti je treba, ker je poročilo dobro sestavljeno. Moram pa povedati, da 

občani zelo hvalijo vrtec in delo vzgojiteljic. Vzgojiteljice, trudite se še naprej za dobro naših 

otrok. 

 

Župan, velike zasluga za vrtec ima tudi Občinski svet, da nam je uspelo zgraditi vrtec ter ga 

opremiti. Moram pa povedati, da imamo v vrtcu še vedno proste kapacitete. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

 Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Letno poročilo vrtca pri OŠ Destrnik – Trnovska vas 

za šolsko leto 2015/2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 8. Sklep o začetku priprav 2. sprememb in dopolnitev občinskega prostorskega 

načrta Občine Destrnik  - 2. SD OPN 

Župan, gre se, da bi v okviru poslovne cone na Drstelji razširili območje. Drugi sklep pri 

naslednji točki dnevnega reda pa se nanaša, na privatno zadevo, ki jo bo financiral g. Martin 

Graj in bi mu s tem dali možnost postavitve varovanih stanovanj. 

 

Branko Horvat, 16. 12. 2011 smo prejeli OPN, 31. 8. 2016 smo sprejeli prve spremembe 

OPN-a. Vsakič, ki sprejemamo OPN ga ne rabimo spreminjati v celoti, ampak lahko 

sprejmemo spremembe in dopolnitve. Predlagam, da sprejmemo nov postopek, ki traja od 

dveh do treh let in da bi po novem letu začeli zbirati nove pobude za spremembo prostorskega 

plana. Ker gre za izjemno dolg postopek, ki pa je odvisen predvsem od pridobivanja mnenj 

ustreznih inštitucij. 

 

Župan, ta sklep se nanaša na tisti del, kjer smo na Drstelji imeli predvidene športne objekte, ki 

smo jih s spremembami prestavili v Janežovski Vrh. Prvotno je bil tam planirani športni 

objekt. Je pa prav, da v občini razmišljamo o spremembi in da to naredimo po skrajšanem 

postopku. 

 

Župan odpre razpravo. 



 13 

 

Silvester Horvat, zanima me, ali bomo na Drstelji pridobili vsa potrebno soglasja za obrtno 

cono? 

 

Župan, sedaj imamo že 0,9 ha površine za obrtno cono in tam stoji Režijski obrat. Ker smo 

sedaj menjali z Janežovskim Vrhom za športne objekte. To je praktično opredeljeno z OPN-

om. 

 

Elizabeta Fras, zagotovo je, da moramo nameniti en prostor v občini za to dejavnost, vendar 

je potrebno pregledati in se vprašati z katerim denarjem bomo gradili obrtno cono. 

 

Milan Kuri, tudi jaz, sem želel vprašati isto kot ga. Fras. Preteklo bo veliko vode, da bomo 

zadevo uredili, tudi jaz malce dvomim in zadeve ne bom podprl. Glede na to, da bomo z tem 

poskrbeli tudi za smeti, se vprašam, glede na to, da so tam štiri hiše, če bomo pridobili vsa 

potrebno soglasja za zbirni center. 

 

Župan, zbirni center je predvideni znotraj Režijskega obrata, to so kosovni odpadki in ne 

vsakdanje smeti. Postavijo se kontejnerji in prevzem smeti je nadzorovan. 

 

Branko Horvat, glede za to obrtno cono v Janežovskem Vrhu, nam je bilo jasno povedano, da 

tu ne bomo dobili soglasja, da pa smo dobili soglasje za športni objekt. Glede prostora okrog 

Režijskega obrata, pa se je zadeva preverila in je izvedljiva. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje  Sklep o začetku priprav 2. sprememb in dopolnitev 

občinskega prostorskega načrta Občine Destrnik – 2. SD OPN v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 2 proti 

 

Ad. 9. Sklep o začetku priprav 3. sprememb in dopolnitev občinskega prostorskega 

načrta Občine Destrnik  - 3. SD OPN 
Župan, te spremembe pa finančno ne obremenjuje proračuna naše občine. 

 

Branko Horvat,  Župan je že pri prejšnji točki povedal zakaj gre in ne vidim nobene ovire, da 

ne bi zadeve podprli. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, ideja mi je zelo všeč, kaj pa pomenijo varovana stanovanja? 

 

Župan, g. Graj kovačijo spreminja v varovanja stanovanja in na tem področju bi uredili 13 

varovanih stanovanj in bi jih naredili v dveh etažah. 

 

Anton Sever, takšen predlog je za pozdravit, saj tisti, ki so v službi in ne morejo poskrbeti za 

starejše in jih potem lahko dajo v takšna stanovanja. Vendar finančno bo za to moral poskrbeti 

sam lastnik. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje  Sklep o začetku priprav 3. sprememb in dopolnitev 

občinskega prostorskega načrta Občine Destrnik – 3. SD OPN v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 10. Sklep o pridobitvi nepremičnine k. o. Janežovci 

Župan, pri tem imamo občutek, da nas to bogati, vendar od tega nimamo nekega bogastva, to 

so ceste, ki so sedaj makadamske in jih bo v prihodnje treba asfaltirati. 

 

Darinka Ratajc, v skladu z 19. členom Zakona o stvarnem premoženju države in 

samoupravnih lokalnih skupnosti se lahko nepremično premoženje pridobi brezplačno, razen 

če bi taka pridobitev povzročila večje stroške ali če bi bilo lastništvo povezano s pogoji, ki bi 

povzročili nesorazmerne obveznosti za državo in samoupravne lokalne skupnosti glede na 

koristi brezplačne pridobitve. Pridobi se nepremičnina s parc. št. 349/9 – zemljišče v izmeri 

366 m2, k.o. Janežovci, last Alojza in Franca Anžel. Nepremičnina v naravi predstavlja 

dovozno cesto za hiše, ki ležijo ob njej in se uporablja kot javno dobro zato so se lastniki s 

prošnjo po prenosu obrnili na občinsko upravo. Zasebni lastniki so pripravljeni navedene 

nepremičnine brezplačno prenesti v last Občine Destrnik. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

Občina Destrnik pridobi nepremičnino s parc. št. 349/9 – zemljišče v izmeri 366 m2, k.o. 

Janežovci (369), in sicer se navedena nepremičnina pridobi brezplačno in na podlagi darilne 

pogodbe. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 11. Sklep o pridobitvi nepremičnine k. o. Vintarovci 

Darinka Ratajc, pridobi se nepremičnina s parc. št.  329/2 – zemljišče v izmeri 509 m2, k.o. 

Vintarovci, last Jožice Horvat. Nepremičnina v naravi predstavlja del kategorizirane javne 

poti JP 560353 (Gozd - Horvat). Parcele so bile pred leti s tem namenom že odmerjene vendar 

prenos še ni bil izvršen zato se je lastnica s prošnjo po prenosu obrnila na občinsko upravo. 

Zasebna lastnica je pripravljena navedeno nepremičnino brezplačno prenesti v last Občine 

Destrnik. Občina Destrnik navedeno nepremičnino potrebuje, saj po njej poteka 

kategorizirana javna pot JP 560353 (Gozd – Horvat). Pridobitev ne bo povzročila 

nesorazmerne obveznosti za občino in bo po prenosu lastništva dana v grajeno javno dobro 

zato glede na navedeno predlagam Občinskemu svetu Občine Destrnik, da predlog sklepa 

obravnava in sprejme.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Anton Sever, mene zanima kje je ta cesta? 

 

Silvester Horvat, ta cesta je proti mojim v Vintarovcih, vendar je to le del od gozda in do 

naših, v gozdu pa še zadeva vedno ni urejena. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

Občina Destrnik pridobi nepremičnino s parc. št. 329/2 – zemljišče v izmeri 509 m2, k.o. 

Vintarovci (364), in sicer se navedena nepremičnina pridobi brezplačno in na podlagi darilne 

pogodbe. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 12. Sklep o sedežu občine 

Župan, to je vezano na nakup nove poslovne stavbe in s tem se bo menjal tudi sedež. 

 

Darinka Ratajc, zaradi selitve občinske uprave na novo lokacijo se določi nov sedež Občine 

Destrnik, na naslovu Janežovski Vrh 42, 2253 Destrnik. Ker fiksen datum selitve še ni znan, 

se v sklepu določi, da se uporablja od selitve naprej.  
 

Župan odpre razpravo. 

 

Žiga Volgemut, za pozdraviti je, da se bo občinska uprava preselila, zanima pa me, kdaj se bo 

to izvedlo. 

 

Župan, predvidevamo, da bomo proračun sprejemali v novih prostorih in seja bi naj bila 9. 12. 

2016. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje, da je sedež Občine Destrnik je Janežovski Vrh 42, 

2253 Destrnik. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na občinskem svetu in se uporablja od selitve naprej. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 13. Pobude in vprašanja 

Župan,  18. 11. 2016 bo na Volkmerjevi dvorani kulture koncert, na katerem bo nastopil Luka 

Debevec Mayer iz Argentine. Letošnji koncert bo namenil 25. letnici samostojnosti naše 

države. Želel bi, da bi se vas čim več udeležilo tega koncerta. Prejšnja leta je bil ta koncert v 

cerkvi in je bil zelo obiskan. 

 

Anton Sever, na zadnji seji se je Podžupan hvalil vsem, ki so v tej skupini, da so se prostori 

kupili. Tudi Slovenska ljudska stranka je bila vedno za to, da se prostori kupijo, vendar je 

pozabil povedati, da smo kupili sedaj manj prostorov, kot smo jih prvotno nameravali. 

 

Župan, edini prostor, ki se ni odkupil je prostor, ki je bil mišljen za Društvo upokojencev. Mi 

sedaj nismo odkupili celotne kurilnice in hodnikov. Parkirne prostore pa bodo morali imeti 

tudi tisti, ki bodo imeli druge prostore od trgovine, lokala. 42% skupnih prostorov je v naši 

lasti, preostali del pa bodo lastniki preostali lastniki stavbe. 

 

Žiga Volgemut, občani so me opozorili, da ni v vrtcu zagotovljen vstop za invalide.  

 

Majda Kunčnik, res je, da je pred zgornjim vhodom majhna stopnica oziroma robnik na 

pločniku. Je pa možen dostop iz spodnje strani. 

 

Žiga Volgemut, vsem vem je znano, da se vaščani vasi Dolič, Levanjci, Svetinci in Gomilci 

pritožujejo nad neznosnim smradom v Doliču. Ker družina Arnuš po sestanku Vaškega 

odbora  tega smradu niso zmanjšali, smo se odločili, da ustanovimo civilno iniciativo. Ker 
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gre, za čisto drugo vrsto smradu, kot je to običajno iz kmetijskih hlevov. V prihodnje bomo 

vse storili, da se ta smrad konča. 

 

Župan, stvar je na mestu, ta dopis smo na občini prejeli od vas. Tisto dokumentacijo, ko jo 

imamo na občini vam jo bomo predali, vseh dokumentov, za ostalo dokumentacijo pa boste 

morali zaprositi družino Arnuš. 

 

Elizabeta Fras, prosim, da bi na naslednji seji obravnavali zadevo o zmanjšanju stroškov javne 

razsvetljave. Občinska uprava naj pripravi različne možnosti. Na pokopališču me je ena od 

občank opozorila, da je na nekem pogrebu bil zaparkiran vhod na pokopališče, tako da niso 

morali nesti pokojnika na pokopališče. Predlagam, da bi označili parkirna mesta za invalide. 

Vaščani vasi Janežovski Vrh me sprašujejo, sedaj ko se jim gradi kanalizacija, kdo jim plača 

priključitev na kanalizacijo? 

 

Župan, mi jim naredimo jašek na parcelo, priključiti pa se morajo sami in to tudi plačati. 

 

Elizabeta Fras, dobila sem eno pobudo od konjerejcev v naši občini, predlagajo do bi bilo 

dobro, da bi se jim označijo poti, kjer lahko jahajo. 

 

Župan, to je veliki problem, v bistvu je, da jahajo po privatnih zemljiščih. Tudi mi imamo 

problem z tem, mi naredimo bankine in nam jih dobro podkovani konji uničijo, tako da nam 

jih izrinejo, da pa ne govorimo o iztrebkih. Dogovoriti se bodo morali z lastniki zemljišč, da 

pa bi mi to urejali, po vsej verjetnosti nam lastniki zemljišč tega ne bodo dovolili.  

 

Anton Sever, če pa jim kaj rečeš, pa prvo kaj ti rečejo, ali mi ti groziš. Krajani iz Jiršovc so 

me vprašali, ali je možno, da bi prestavili merilec hitrosti v Jiršovce na Zeleni grič. 

 

Župan, bomo zadevo uredili. 

 

Bojan Potrč, kako daleč je z obnovo parketa v telovadnici? 

 

Župan, na razpis na katerega smo se prijavili, so sredstva prejeli samo veliki, je pa zajet v 

proračunu za leto 2018. 

 

Branko Horvat, ker sem bil izzvan, bi pohvali Župana in Občinsko upravo, da so bili uspešnik 

pri nakupu poslovnih prostorov in še vedno smo dali pol milijona manj, kot je bilo prvotno 

dogovorjeno. 

 

Ad. 14. Razno 

Župan, Odbor za plan in finance je 25. 10. 2016 obravnaval Rebalans proračuna za leto 2016 

in ker je Odbor posvetovalno telo in ker niso dali pozitivnega mnenja k predlaganemu 

rebalansu, zato ga danes tudi ni bilo na dnevnem redu. 

 

Bojan Potrč, Odbor je posvetovalno telo in na odboru res nismo dali pozitivnega mnenja, 

ampak na sejo bi še vedno lahko dali rebalans. 

 

Župan, pa povejte, da ste rekli, da imate sum, da zadeve niso dobro narejene. 

 

Elizabeta Fras, zataknilo se nam je pri vprašanju občinske uprave in sicer pri plačah, 

pričakovali bi, da bi se stroški naj zmanjšali, saj ena zaposlena ni več zaposlena od meseca 

junija, pa tudi Sara ni več zaposlena na občini. Povem vam, da bom letos zadeve predala 

informacijski pooblaščenki, da bomo dobili vse zahtevane podatke. Po drugi strani pa ste nam 
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tudi obrazložili, da so bile izplačane odpravnine, šele doma sem začela razmišljati, da 

zaposlena, ki je dala odpoved ne more dobiti odpravnine. In zato smo bili na Odboru mnenja, 

da se sredstva ustrezno znižajo. 

 

Župan, z rebalansom nismo zmanjševali plač, smo pa urejali zadeve za nakup novih 

prostorov. Odpravnina pa je bila izplačana samo Sari. 

 

Bojan Potrč, normalen človek, ne more potrditi tega. 

 

Župan, zaključni račun bo dal rezultat dejansko porabe sredstev. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

13. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 20.55 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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